

Fallskjermseksjonens seksjonsmøte 2023		Dato: 25.03.2023
Protokoll		Tid: 10:00
Emne:	<i>Fallskjermseksjonens seksjonsmøte 2023</i>	
Plassering:	<i>Teams (Torsdag 23.03.2023) og Gardermoen (Lørdag 25.03.2023)</i>	
Skrevet av:	<i>Mikael Meløe</i>	

Mikael Meløe

Mikael Meløe, referent

Martin Fagerheim

Martin Fagerheim, referent (assistent)

Camilla Henningsen

Camilla Henningsen

Tommy Botten Jensen


Tommy Botten Jensen



Innholdsfortegnelse


SAK	Beskrivelse	Type	Side
1	Godkjenne de fremmøtte representanter.	Beslutning	3
2	Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden.	Beslutning	3
3	Velge dirigent, 2 sekretærer, 2 representanter til å undertegne protokollen og et tellekorps på 3 personer.	Beslutning	3
4	Valg av 10 representanter til luftsportstinget samt to vararepresentanter.	Beslutning	4
5	Behandle årsberetning for seksjonen for 2021 og 2022	Beslutning	4
6	Behandle seksjonens del av NLFs regnskap for 2021 og 2022 i revidert stand.	Beslutning	4
7	Gjennomgå saker og forslag som skal behandles på Luftsportstinget	Info	4
8	Behandle innkomne forslag og saker.		5
8.1.1	Grenland FSK - Forslag 1 – Kost nytte analyse av fellesanlegget Østre Æra	Info	5
8.1.2	Grenland FSK - Forslag 2 – Oppgraderingbudsjett for Østre Æra halveres	Info	5
8.1.3	Grenland FSK - Forslag 3 – Utrede modell for drift av Østre Æra med tydelig skille mellom OFSK klubbdrift og fellesaktiviteter	Info	5
8.2	Kjevik FSK – Fjerning av utviklingsmidler	Avstemning	5
8.3.1	TøFSK - Forslag 1 - Retningslinjer for bruk av fri egenkapital i F/NLF	Avstemning	6
8.3.2	TøFSK - Forslag 2 – Økt støtte til NM	Avstemning	6
8.3.3.1	TøFSK - Forslag 3.1 – Ytterligere vedlikehold av Østre Æra, utover påstarte, utsettes til 2027.	Avstemning	7
8.3.3.2	TøFSK - Forslag 3.2 – Arbeidsgruppe som utreder Luftsportsenteret sin rolle etter 2026	Avstemning	8
8.3.4	TøFSK - Forslag 4a – Utredding av F/NLF som egen særforbund	Avstemning	9
8.3.5	TøFSK - Forslag 5a – Representasjonsfordeling	Avstemning	10
9	Fastsette seksjon kontingenter og avgifter for 2024 og 2025.	Avstemning	10
10	Fastsette langtidsbudsjett og langtidsplan for seksjonen for perioden 2023 – 2025.	Avstemning	11
11	Valg av seksjonsstyre og valgkomite	Info	12
11.1	Valg av styreleder for fallskjermseksjonen	Avstemning	12
11.2	Valg av nestleder for fallskjermseksjonen	Avstemning	12
11.3	Valg av styremedlemmer for fallskjermseksjonen	Avstemning	13
11.4	Valg av valgkomite	Avstemning	13


Sak	Beskrivelse	Type
	<p>Til info</p> <p>Dette dokumenter oppsummerer alle vedtak, relevante kommentarer, forslag og utdypninger fra seksjonsmøte. For utvidet info, bakgrunn og styrets innstilling på de individuelle punktene vises til sakspapirer.</p> <p>Alle avstemninger ble gjort i GoPlenum dersom ikke annet er presisert.</p>	Info
1	<p><u>Godkjenne de fremmøtte representanter.</u></p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Espen Finne og Gøran Botngård vil kun delta i fysisk møte på lørdag og gis permisjon fra torsdagens teams møte. Ingen innvendinger.</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Innkalling, saksliste og forretningsorden ble godkjent av årsmøtet.</p>	Beslutning
2	<p><u>Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden.</u></p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Ingen</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: De fremmøtte representanter ble godkjent, og det var totalt 44 antall stemmeberettigede ved møtets start.</p>	Beslutning
3	<p><u>Velge dirigent, 2 sekretærer, 2 representanter til å undertegne protokollen og et tellekorps på 3 personer.</u></p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Dirigent: Aage Sørensen Referenter: Mikael Meløe & Martin Fagerheim Undertegne protokollen: Camilla Henningsen og Tommy Botten Jensen Tellekorps: Primært GoPlenum med manuelle reserver: Magnus Storsether, Steve Andreassen, Therese Emilie Tilrem</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Vedtatt i tråd med ovenstående forslag.</p>	Beslutning


4	<p><u>Valg av 10 representanter til luftsportstinget samt to vararepresentanter</u></p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Til å stille på Luftsportstinget 2023 ble det foreslått følgende representanter:</p> <table border="0"> <tr><td>Torbjørn Broks</td><td>Pettersen</td></tr> <tr><td>Ellen Vassbotn</td><td>Mæhlum</td></tr> <tr><td>Tor Erik</td><td>Sæther</td></tr> <tr><td>Malin</td><td>Bråstein</td></tr> <tr><td>Ragna Molden</td><td>Berge</td></tr> <tr><td>Marius</td><td>Wormnæs</td></tr> <tr><td>Linn</td><td>Mikkelborg</td></tr> <tr><td>Thoralf</td><td>Bjørge</td></tr> <tr><td>Mikael</td><td>Meløe</td></tr> <tr><td>Pål</td><td>Bergan</td></tr> <tr><td>Martin</td><td>Fagerheim (Vara)</td></tr> <tr><td>Vegar</td><td>Eidsmo (Vara)</td></tr> </table> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Vedtatt i tråd med ovenstående forslag.</p>	Torbjørn Broks	Pettersen	Ellen Vassbotn	Mæhlum	Tor Erik	Sæther	Malin	Bråstein	Ragna Molden	Berge	Marius	Wormnæs	Linn	Mikkelborg	Thoralf	Bjørge	Mikael	Meløe	Pål	Bergan	Martin	Fagerheim (Vara)	Vegar	Eidsmo (Vara)	Beslutning
Torbjørn Broks	Pettersen																									
Ellen Vassbotn	Mæhlum																									
Tor Erik	Sæther																									
Malin	Bråstein																									
Ragna Molden	Berge																									
Marius	Wormnæs																									
Linn	Mikkelborg																									
Thoralf	Bjørge																									
Mikael	Meløe																									
Pål	Bergan																									
Martin	Fagerheim (Vara)																									
Vegar	Eidsmo (Vara)																									
5	<p><u>Behandle årsberetning for seksjonen for 2021 og 2022</u></p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Det fremkom følgende kommentarer til årsberetningen:</p> <p style="padding-left: 40px;">- Årsberetning 2022 – aktivitet: Korrekt antall hopp i 2021 er 87 637</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Årsberetningene for 2021 og 2022 ble vedtatt, med de innkomne endringer som fremkommer ovenfor.</p>	Beslutning																								
6	<p><u>Behandle seksjonens del av NLFs regnskap for 2021 og 2022 i revidert stand.</u></p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Avvik på post 71000 (Barn og ungdom) i 2021 regnskapet. Det var uklart om midler ville bli tildelt ved budsjettering og de ble dermed ikke hensyntatt. Dette ble tildelt etter budsjett var laget.</p> <p>Generell kommentar på enkelte små avvik skyldes at bokføring og faktura kommer for sent og dermed havner på neste regnskapsperiode.</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Regnskapene for 2021 og 2022 ble godkjent av seksjonsmøtet.</p>	Beslutning																								
7	<p><u>Gjennomgå saker og forslag som skal behandles på Luftsportstinget. (torsdag og evt.lørdag)</u></p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Seksjonsmøtet gikk igjennom de viktigste sakene som skal opp på Luftsportstinget uten innvendinger fra seksjonsmøtet</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Ingen vedtak fattet.</p>	Info																								



8	<u>Behandle innkomne forslag og saker.</u>	
8.1.1	<p>Grenland FSK - Forslag 1 – Kost nytte analyse av fellesanlegget Østre Æra</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Seksjonsstyret foreslår å behandle denne saken sammen med forslag 3 fra TøFSK (Punkt 8.3.3.1 og 8.3.3.2). Ingen innvendinger fra seksjonsmøtet.</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Ingen</p>	Info
8.1.2	<p>Grenland FSK - Forslag 2 – Oppgraderingbudsjett for Østre Æra halveres</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Grenland og Tønsberg er enig om at forslaget står slik Tønsberg har lagt det frem (TøFSK forslag 3, punkt 8.3.3.1 og 8.3.3.2). Det settes ned et utvalg som skal vurdere modellen med et felleseid og medlem finansiert fallskjermssenter med fokus på momenter beskrevet under begrunnelse.</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Ingen</p>	Info
8.1.3	<p>Grenland FSK - Forslag 3 – Utrede modell for drift av Østre Æra med tydelig skille mellom OFSK klubbdrift og fellesaktiviteter</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Seksjonsstyret foreslår å behandle denne saken sammen med forslag 3 fra TøFSK (Punkt 8.3.3.1 og 8.3.3.2). Ingen innvendinger fra seksjonsmøtet.</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Ingen</p>	Info
8.2	<p>Kjevik FSK – Fjerning av utviklingsmidler</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Ingen</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Avstemning</p> <div data-bbox="272 1356 1284 1812" style="border: 1px dashed gray; padding: 10px;">  <p>Hva stemmes over: Vi foreslår fjerning av utviklingsmidler. Som småklubb virker dette som penger som blir brukt på helt feil måte.</p> <p>Da store deler av summene går til lag fra store klubber virker det som at det er en storsatsing på noen utvalgte lag fremfor en generell økning av kompetanse på tvers av store og små klubber. Det var også en stor mangel på begrunnelse av hvorfor valgkomiteen valgte å fordele pengene slik de gjorde. For referanse har KFSK hatt ca 100-200k i budsjett for leie av flymaskiner de siste årene og støtten som ble gitt til to lag ville vært nok til å drifte klubben forsvarlig for et år.</p> <p>Derfor foreslår vi å enten fjerne de midlene eller la det deles ut på klubbnivå fremfor lagnivå slik at flere lag får muligheten til å satse på lik linje.</p> <p>Resultat: For: 2 Mot: 41</p> </div>	Avstemning

<p>8.3.1</p>	<p>TØFSK - Forslag 1 - Retningslinjer for bruk av fri egenkapital i F/NLF</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger:</p> <p>Det ble stilt spørsmål om forslaget ville ha noen lovmessige konsekvenser. Styreleder kommenterer at svaret i utgangspunktet er nei. Utover det vises det til styrets innstilling.</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak:</p> <div style="border: 1px dashed black; padding: 5px;">  <p>Hva stemmes over:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Styret F/NLF skal i løpet av 2023 utarbeide retningslinjer for bruk av fri egenkapital. 2. Seksjonsmøtet gir Styret fullmakt til å implementere retningslinjene fra 2024. <p>Resultat: For: 37 Mot: 7</p> </div>	<p>Avstemning</p>
<p>8.3.2</p>	<p>TØFSK - Forslag 2 – Økt støtte til NM</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger:</p> <p>Seksjonsstyret foreslår å ta dette punktet under budsjettforhandlingene i post 10.</p> <p>TØFSK presiserer at dette er ok så lenge det kan stemmes spesifikt over. Ingen innvendinger.</p> <p>Voss FSK kommenterer at de kjenner seg igjen i forslaget til TØFSK. De påpeker at NM er en relativt stor økonomisk belastning for klubben og at det nok er 5-10 år før de gjøre det igjen med dagens modell.</p> <p>Styret kommenterer at eventuell støtte til kommersielle aktører (f.eks. vindtunnel) er feil bruk av penger.</p> <p>HaGL FSK kommenterer at ekstra støtte til NM vil gjøre terskelen lavere for mindre klubber å arrangere NM. Dette må ses på som en fordel da dette gir både god reklame for mindre klubber, samt at fallskjerm Norge blir mer krysspolinert.</p> <p>Det kommer en generell kommentar om at det bør satses på de aktivitetene som seksjonen ønsker å arrangere og er verdiskapende. Det menes da sterkt at NM er dette.</p> <p>Styret presiserer at det stemmes for en økning på NOK 140.000 (til totalt NOK 300.000) for utendørs NM i Norge.</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Avstemning:</p> <div style="border: 1px dashed black; padding: 5px;">  <p>Hva stemmes over: F/NLF skal budsjettere med 300.000 NOK årlig til gjennomføring av NM. 1/3 av dette skal gå til slot støtte for deltakerne.</p> <p>Resultat: For: 38 Mot: 6</p> </div>	<p>Avstemning</p>



<p>8.3.3.1</p>	<p>TØFSK - Forslag 3.1 – Ytterligere vedlikehold av Østre ÆRA, utover påstarte, utsettes til 2027.</p> <p>Fra dirigent: Da forslag 3 fra TØFSK består av to distinkte punkter må forslaget deles opp i forslag 3.1 og 3.2. Ingen innvendinger.</p> <p>Fra referent: Da forslag 3.1 og 3.2 i utgangspunktet er et samlet forslag 3 fra TØFSK så er alle kommentarer og utdypninger lagt inn under forslag 3.1. Dette fordi det ikke ble gjort en klar distinksjon mellom forslag 3.1 og 3.2 under diskusjon.</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Styret utdyper at vedlikehold som må utsettes dersom forslaget går igjennom er:</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Vann ut (Septiksystem) ● Dusj og garderober ● Nordfløy <p>OFSK kommenterer at det å eventuelt gå til NLF å be om midler til vedlikehold vil sende et sterkt signal om at seksjonen ikke ønsker å ta vare på bygningsmassen.</p> <p>Styret kommentere at intensjonen er at senteret skal være selvdrevet.</p> <p>Tromsø FSK kommenterer at de besøker Østre Æra hvert år og er helt avhengig av fasilitetene der for at klubbturen skal være mulig å gjennomføre.</p> <p>Styret kommenterer det ligger forpliktelser hos OFSK mtp. løpende vedlikehold godt utover hva en typisk standard leieavtale inneholder.</p> <p>Voss FSK erkjenner at det ble gjort en for dårlig jobb ved utarbeiding av eksisterende kontrakt (hvor de selv hadde representanter som var med å utforme den). Den kommenteres at leienivået bør reforhandles for å få mer korrekte vilkår.</p> <p>Det stilles spørsmål om hvor lenge spillemidler kan beholdes uten at øremerket prosjekt igangsettes. Ingen i forsamlingen har svaret. Dette må eventuelt undersøkes nøyere.</p> <p>Generalsekretær John Eirik Laupsa i NIF presiserer at har man tatt i mot spillemidler så plikter man å opprettholde den infrastrukturen i 30 år fra datoen man er tildelt midler. I dette tilfellet gjelder dette Østre Æra. Det er NLF som søker om spillemidler og er juridisk eier av rikssenter. Derfor vil enhver innstilling til seksjonsmøte mtp. Østre Æra uansett bli avgjort i NLF.</p> <p>OFSK kommenterer at dersom det faktisk er en felles mening at OFSK ikke gjør nok for at andre klubber skal føle seg velkommen, og ha et relevant tilbud på vårt felles Luftsportsenter, så er dette noe OFSK definitivt må se på.</p> <p>Tønsberg FSK kommenterer at ordlyden i lovverket ikke er å «oppgradere» men å «vedlikeholde for å hindre forringelse utover normal slitasje».</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Avstemning:</p> <div style="border: 1px dashed black; padding: 5px; margin-top: 10px;">  <p>Hva stemmes over: Utbedringsbehov på Luftsportssenteret Østre Æra, vist til i tilstandsrapport av 08.02.2021 – med unntak av allerede igangsatte arbeider med teknisk rom/vann/brønn – utsettes til kontraktsperioden for utleie med OFSK er over, 31.12.2026</p> <p>Resultat: For: 15 Mot: 27</p> </div>	<p>Avstemning</p>
-----------------------	--	-------------------

<p>8.3.3.2</p>	<p>TØFSK - Forslag 3.2 –Arbeidsgruppe som utreder Luftsportsenteret sin rolle etter 2026</p> <p>Fra referent: Da forslag 3.1 og 3.2 i utgangspunktet er et samlet forslag 3 fra TØFSK så er alle kommentarer og utdypninger lagt inn under forslag 3.1. Dette fordi det ikke ble gjort en klar distinksjon mellom forslag 3.1 og 3.2 under diskusjon.</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Se forslag 3.1 (punkt 8.3.3.1)</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Avstemning:</p> <div data-bbox="277 558 1284 800" style="border: 1px dashed black; padding: 5px;">  <p>Hva stemmes over: Det nedsettes en arbeidsgruppe som skal utrede hvilken status Luftsportssenteret skal ha etter 31.12.2026 – sett i lys av begrunnelsen og behovet for et Rikssenter for fallskjermhopping i 1980, opp mot dagens situasjon i fallskjerm norge. Arbeidsgruppa skal legge fram rapporten på Seksjonsmøtet i 2025.</p> <p>Resultat: For: 26 Mot: 7</p> </div>	<p>Avstemning</p>
-----------------------	---	-------------------

<p>8.3.4</p>	<p>TØFSK - Forslag 4a – Utredning av F/NLF som egen særforbund</p> <p>Fra dirigent: Forslaget er lettere revidert fra slik det er presentert i sakspapirene. I GoPlenum vil dermed originalt forslag ligge som forslag 4, mens revidert forslag er 4a. Det er forslag 4a som stemmes over.</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Styret utdyper noen klare bakdeler som særforbund</p> <ul style="list-style-type: none"> • Vi vil miste den økonomiske assistansen mtp. regnskapsføring og revisjon, og da må vi bekoste dette selv i form av konsulenttjenester. • Vi vil miste tilgang til datasystemer og da må vi bekoste utvikling av våre egne • Vi vil få arbeidsgiveransvar overfor fagsjef <p>Styret kommentere at f.eks. sverige som har et særforbund ser mot norsk modell da de opplever at de har lite gjennomslagskraft.</p> <p>Luftsportspresident Rebecca Hansen holder et innlegg hvor hun uttrykker et ønske om at fallskjerm skal føle en tilhørighet til NLF.</p> <p>På spørsmål svarer generalsekretær i NIF John Eirik Laupsa at selv om fallskjerm er kun 1 av 7 forbund under NLF så bidrar fallskjerm med godt over 1/7 rent økonomisk. Konkrete tall hadde han ikke for hånden.</p> <p>På spørsmål angående hvor stor grad vi har av råderett over vår egen egenkapital svarer styre at rent juridisk så kan NLF omdisponere de, da NLF og seksjonene er en juridisk enhet. Dog så finnes det ingen historisk presedens for dette. Det er heller ikke slik det gjøres i praksis.</p> <p>Det kommenteres at andre seksjoner sannsynligvis bidrar mer enn fallskjermseksjonen for at vi har åpne luftrom. F.eks. motorflygerene. Dette er noe vi nyter godt av, og som kan bli svært strevsomt dersom vi står alene.</p> <p>TØFSK presiserer at forslaget går kun på utredning av muligheten for å danne et særforbund ikke om vi skal være et særforbund.</p> <p>Det kommenteres at det ønskes at styret banker litt på døren hos de andre seksjonene og orienterer seg med de.</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Avstemning:</p> <div data-bbox="277 1499 1284 1843" style="border: 1px dashed gray; padding: 10px; margin-top: 20px;">  <p>Hva stemmes over:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Styret skal nedsette en arbeidsgruppe for å utrede om rammebetingelser i NIF sannsynliggjør at Fallskjerm kan tas opp som eget særforbund i NIF 2. Dersom rammebetingelsene er til stede, og det er sannsynlig at Fallskjerm kan opptas som eget særforbund, skal arbeidsgruppen utrede fordeler og ulemper ved å være tilknyttet NIF gjennom NLF, vurdert opp mot å være et eget særforbund direkte under NIF. Utredningen skal presenteres på Seksjonsmøtet i 2025. <p>Resultat: For: 11 Mot: 33</p> </div>
--------------	--

<p>8.3.5</p>	<p>TØFSK - Forslag 5a – Representasjonsfordeling</p> <p>Fra dirigent: Forslaget er lettere revidert fra slik det er presentert i sakspapirene. I GoPlenum vil dermed originalt forslag ligge som forslag 5, mens revidert forslag er 5a. Det er Forslag 5a som stemmes over.</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Forslaget tar ikke inn over seg den geografiske spredningen av klubbene da dette tildels vil konsentrere makten geografisk. Dette vil nok føre til at vi mister en del av små klubbene</p> <p>HaGL FSK kommenterer at som en sammenligning så gjelder samme modell i Norges Skiforbund. Langrenn står for 80% av inntekt, men har kun 43% av stemmene. Langrenn holder da liv i andre diverse småretter.</p> <p>Det kommenteres at problemet med dobbel medlemskap ikke er lov i mye annen idrett. Dette er det enkelt å gjøre noe med.</p> <p>Punkt 7 i langtidsplan sier at seksjonen skal legge til for drift av de lokale klubbene. Det menes da at dagens modell er korrekt.</p> <p>Fagsjef presiserer at antall representanter finnes ved at man sentralt teller medlemmer i klubbene gjennom klubbadmin. Dersom en klubb skulle melde inn feil antall tandem vil dette være for klubbens ansvar.</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Avstemning:</p> <div data-bbox="274 1010 1284 1325" style="border: 1px dashed black; padding: 5px;">  <p>Hva stemmes over:</p> <ol style="list-style-type: none"> Seksjonsmøtet ber Styret nedsette en arbeidsgruppe med representant(er) både fra stor- og små-klubb(er) som skal utrede om klubbenes representasjon på seksjonsmøtet F/NLF er optimalt demokratisk med dagens representantfordeling. Dersom arbeidsgruppen finner at klubbenes representasjon på seksjonsmøtet F/NLF er uforholdsmessig/bør endres, skal saken behandles i Styret FNLF og reises på Luftsportstinget i 2025 <p>Resultat: For: 13 Mot: 31</p> </div>	<p>Avstemning</p>
<p>9</p>	<p><u>Fastsette seksjon kontingenter og avgifter for 2024 og 2025.</u></p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Ingen</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Avstemning:</p> <div data-bbox="274 1667 1284 1852" style="border: 1px dashed black; padding: 5px;">  <p>Hva stemmes over: Seksjonsstyret innstiller til seksjonsmøtet at seksjons kontingenten og avgift for Frittfall videreføres som vedtatt i 2021. Dette betyr at seksjons kontingenten blir på hhv kr. 605/635 for 2024/2025.</p> <p>Resultat: For: 37 Mot: 2</p> </div>	<p>Avstemning</p>

<p>10</p>	<p><u>Fastsette langtidsbudsjett og langtidsplan for seksjonen for perioden 2023 – 2025.</u></p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Det foreslås å gå gjennom langtidsplanen Torsdag, men behandlig gjennomgås på lørdag. Dette fordi sak 8 (innkomne forslag og saker) potensielt kan påvirke langtidsplanen. Ingen innvendinger.</p> <p>Styret kommenterer at vedtatte endringer mtp. NM (TøFSK Forslag 2, punkt 8.3.2) vil bli hensyntatt</p> <p>Styre svarer på spørsmål om ikke NLF skal ta noe av kosten. Da dette nok er mulig, så vil det nok slå tilbake som økt kontingent.</p> <p>Det kommenteres at budsjettet virker litt passivt og ikke harmonerer med potensielle ekspansjonsplaner for klubber. Styret kommenterer at de heller er defensive en offensive i budsjettet. Spesielt i forhold til siste 2 år.</p> <p>Post 17101. Årlig vedlikehold er satt til 0 for å synliggjøre at det er ekstraordinært vedlikehold (posten under).</p> <p>Det kommenteres at det ønskes at fallskjermseksjonen fremmer forslag overfor NLF om at de tar kosten for Rikssenteret. Dette for å sende et signal at kosten bør være hos NLF.</p> <p>Styret kommenterer at eventuelle spillemidler i forhold til rikssenteret ikke er vist i budsjettet da de ikke er sikret enda.</p> <p>Det stilles spørsmål om det er en grunn til at styret kun har søkt om NOK 300 000 (post 90011/90015)? Svaret er måtehold.</p> <p>Endringsforslag fra TøFSK. Under pkt 6 Miljø, i Langtidsplanen. Nytt avsnitt til slutt:</p> <p>«El-fly er i rivende utvikling. På sikt vil elektriske hoppfly bety mindre støy, som sammen med bruk av fornybar energi vil gi større aksept både i lokalsamfunn og storsamfunnet. F/NLF skal være fremoverlent på dette området, følge godt med på utvikling, og initiere eller inspirere til / støtte eventuelle initiativ på klubbnivå mot en fossilfri fallskjermssport.»</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Behandlet med endringene under.</p> <p>Langtidsplan: Styret er enige i endringsforslaget fra TøFSK og har ingen innvendinger mot at det tas med i langtidsplan.</p> <p>Budsjett: Punkt «50030-40 Idrett» økes med NOK 140.000 for å reflektere den økte bevilgningen til NM (TøFSK forslag 2, punkt 8.3.2)</p>	<p>Beslutning</p>
-----------	--	-------------------

<p>11</p>	<p><u>Valg av seksjonsstyre og valgkomite</u></p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Audun Wik har sammen med Kristian Moxnes og Malin Skindlo sendt ut spørreskjema til klubber og medlemmer. De har også ringt rundt til medlemmer og klubber for å finne kandidater.</p> <p>Rammene for valget er at Marius Womnæs, Janne Strømmen og Espen Finne ikke ønsker gjenvalg. Kjønnskvotering er også et prinsipp som skal hensyntas.</p> <p>Det har også vært noen uformelle rammer, bla at både storklubber og små klubber er representert, geografisk spredning, aldersspenn osv.</p> <p>Det stilles spørsmål til hvordan små klubbene i innstillingen er dekket. Audun Wik svarer ut dette. Neste valgkomite tar dette til etterretning.</p>	<p>Info</p>
<p>11.1</p>	<p>Valg av styreleder for fallskjemseksjonen</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Ingen</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Avstemning</p> <div data-bbox="277 856 1284 1014" style="border: 1px dashed black; padding: 5px;">  <p>Hva stemmes over: Leder: Helene Bjørnø, Voss FSK</p> <p>Resultat: Vedtatt slik foreslått.</p> </div>	<p>Avstemning</p>
<p>11.2</p>	<p>Valg av nestleder for fallskjemseksjonen</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Ingen</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Avstemning</p> <div data-bbox="277 1255 1284 1413" style="border: 1px dashed black; padding: 5px;">  <p>Hva stemmes over: Nestleder: Ellen Aasgaard, TøFSK</p> <p>Resultat: Vedtatt slik foreslått.</p> </div>	<p>Avstemning</p>

<p>11.3</p>	<p>Valg av styremedlemmer for fallskjermseksjonen</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Ingen</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Avstemning</p> <div style="border: 1px dashed black; padding: 5px;">  <p>Hva stemmes over: Styremedlem: Anna Moxnes Gudvangen Styremedlem: Sten Rune Myrland, Oslo FSK Styremedlem: Anders Emil Hustoft, NTNU FSK Styremedlem: Siri Christiansen, Tromsø FSK Ung.rep : Vegard m. Eidsmo, NTNU FSK</p> <p>Resultat: Vedtatt slik foreslått.</p> </div>	<p>Avstemning</p>
<p>11.4</p>	<p>Valg av valgkomite</p> <p>Kommentarer, forslag, utdypninger: Ingen</p> <p>Seksjonsmøtets vedtak: Avstemning</p> <div style="border: 1px dashed black; padding: 5px;">  <p>Hva stemmes over: Leder: Anna Fasting Medlem: Are Heggmo Medlem: Lovise Nymoen</p> <p>Resultat: Vedtatt slik foreslått.</p> </div>	<p>Avstemning</p>

Signature: Mikael Meløe
Mikael Meløe (Mar 27, 2023 11:38 GMT+2)

Email: kahrax@gmail.com

Signature: Camilla Henningsen
Camilla Henningsen (Mar 27, 2023 11:39 GMT+2)

Email: camilla.henningsen@gmail.com

Signature: Tommy Botten Jensen
Tommy Botten Jensen (Mar 27, 2023 12:15 GMT+2)

Email: tommybjensen@gmail.com

Signature: Martin Fagerheim
Martin Fagerheim (Mar 27, 2023 13:20 GMT+2)

Email: mhfager@gmail.com












Protokoll fallskjermens seksjonsmøte 2023


Final Audit Report

2023-03-27

Created:	2023-03-27
By:	Mikael Meløe (mikael.meloe@opt-e.no)
Status:	Signed
Transaction ID:	CBJCHBCAABAA5w4OV0vEcG9HW8TiMnMpJHjsjh0wVhrr

"Protokoll fallskjermens seksjonsmøte 2023" History


-  Document created by Mikael Meløe (mikael.meloe@opt-e.no)
2023-03-27 - 9:36:00 AM GMT- IP address: 46.212.99.32
-  Document emailed to kahrax@gmail.com for signature
2023-03-27 - 9:37:48 AM GMT
-  Email viewed by kahrax@gmail.com
2023-03-27 - 9:38:01 AM GMT- IP address: 46.212.99.32
-  Signer kahrax@gmail.com entered name at signing as Mikael Meløe
2023-03-27 - 9:38:34 AM GMT- IP address: 46.212.99.32
-  Document e-signed by Mikael Meløe (kahrax@gmail.com)
Signature Date: 2023-03-27 - 9:38:36 AM GMT - Time Source: server- IP address: 46.212.99.32
-  Document emailed to camilla.henningsen@gmail.com for signature
2023-03-27 - 9:38:37 AM GMT
-  Email viewed by camilla.henningsen@gmail.com
2023-03-27 - 9:38:51 AM GMT- IP address: 188.95.247.249
-  Signer camilla.henningsen@gmail.com entered name at signing as Camilla Henningsen
2023-03-27 - 9:39:47 AM GMT- IP address: 188.95.247.249
-  Document e-signed by Camilla Henningsen (camilla.henningsen@gmail.com)
Signature Date: 2023-03-27 - 9:39:49 AM GMT - Time Source: server- IP address: 188.95.247.249
-  Document emailed to tommybjensen@gmail.com for signature
2023-03-27 - 9:39:50 AM GMT
-  Email viewed by tommybjensen@gmail.com
2023-03-27 - 10:14:47 AM GMT- IP address: 81.166.194.6

 Signer tommybjensen@gmail.com entered name at signing as Tommy Botten Jensen

2023-03-27 - 10:15:29 AM GMT- IP address: 81.166.194.6

 Document e-signed by Tommy Botten Jensen (tommybjensen@gmail.com)

Signature Date: 2023-03-27 - 10:15:31 AM GMT - Time Source: server- IP address: 81.166.194.6

 Document emailed to Martin Fagerheim (mhfager@gmail.com) for signature

2023-03-27 - 10:15:32 AM GMT

 Email viewed by Martin Fagerheim (mhfager@gmail.com)

2023-03-27 - 11:18:55 AM GMT- IP address: 195.1.232.154

 Document e-signed by Martin Fagerheim (mhfager@gmail.com)

Signature Date: 2023-03-27 - 11:20:12 AM GMT - Time Source: server- IP address: 195.1.232.154

 Agreement completed.

2023-03-27 - 11:20:12 AM GMT

Names and email addresses are entered into the Acrobat Sign service by Acrobat Sign users and are unverified unless otherwise noted.